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Vragen van het lid Wiersma (VVD) aan de Minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over het bericht «Amsterdamse hoger onderwijs moet diverser, 
desnoods met quota» (ingezonden 23 december 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Amsterdamse hoger onderwijs moet diverser, 
desnoods met quota»?1 

Vraag 2
Op welke manier zijn het Ministerie van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, 
de Universiteit van Amsterdam, de Hogeschool van Amsterdam en de Vrije 
Universiteit betrokken bij het opstellen van dit manifest? 

Vraag 3
Hoeveel universiteiten en hogescholen hebben een «chief diversity officer»? 
Hoe wordt de doelmatigheid van deze «officer» gemeten? 

Vraag 4
Op welke manier wordt het draagvlak gemeten binnen universiteiten en 
hogescholen voor hun diversiteitsbeleid? 

Vraag 5
Bent u het ermee eens dat het niet goed is voor de toegankelijkheid van 
universiteiten en hogescholen wanneer externe actiegroepen extra toelatings-
eisen, zoals diversiteit, willen opleggen aan onderwijsinstellingen?

1 https://www.scienceguide.nl/2019/12/het-amsterdamse-hoger-onderwijs-moet-diverser-
desnoods-met-quota/.
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